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1 Förord

snIT’1718 bestod av ordförande Josefin Ulfenborg, vice ordförande Lina Blomkvist, kas-
sör Jonatan Gustafsson, sekreterare Sofia Larborn och masteransvarig Ulrika Uddeborg.

2 Operativt arbete

Nedan hittas det operativa arbete som vi har gjort under vårt verksamhetsår. Mycket
här faller in under det operativa arbete snIT är ålagda.

• Möten såsom: programråd, UU, PL, möten med vUO, interna lunchmöten, PA-
möten på masternivå, kursnämnder, klassrepresentatsmöten och masterrepresen-
tantsmöten.

• Övervakning såsom: påmint studenter om obligatorisk tentaanmälan, påmint exa-
minatorer om att uppdatera kurs-PM, behandlat inkomna åsikter kring program-
met och kurserna, diskuterat och påmint om att svara på kursenkäter.

• Planerat och arrangerat studentrösten tillsammans med styrIT och ArmIT.

• Planerat och arrangerat pedagogiska priset tillsammans med sexIT.

• Deltagit på den psykosociala skyddsronden.

• Arrangerat aspning.

3 Mottagning

Vi var med på mottagningen 2018. Under mottagning så var vi med på/höll i följande
arrangemang:

• Nollanlunch tillsammans med FanbärerIT.

• Phadderkampsfinalen.

• Pluggkvällar för Nollan.

• MRCIT:s presentation på Lindholmen.

4 Aspning

Vi höll även i aspning och under aspningen hade vi följande arrangemang:

• Infokväll

• Case-kväll
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• Planering inför/arra studentrösten

• Planering inför/arra kursvals- och mastermingel

• Middag med aspar på JA Pripps

5 Arrangemang

Utöver det operativa arbete, mottagning och aspning har vi även hållit i vissa arrange-
mang. Dessa var:

• Pluggfrukostar tillsammans med P.R.I.T.

• Kursvals- och mastermingel (samma som hölls i under aspningen)

6 Övrigt

I övrigt så har vi även varit på en SAMO + studienämndskickoff som arrangerades av
Kårledningen, haft teambuildning samt varit på GDPR-utbildning.

Något som vi önskade att hålla i var dels ett arrangemang tillsammans med en annan
studienämnd. Vi kontaktade DNS men pågrund av tidsbrist fanns det inte tid att få till
något. Däremot så lämnade vi över planeringen till våra efterföljare som planerade det
vidare.

Vi hade även önskat att få till ett arrangemang som berörde kursvalsenkäter, för att
försöka öka svarsfrekvensen. Detta hann vi tyvärr inte heller med, så istället så påminde
vi på chalmers.it och Facebook för att synliggöra det något.

Gällande övervakning av examination av projektkurser så var det inte så mycket diskus-
sion som uppkom kring detta under vårt verksamhetsår.

Till sist så önskade vi även att vara mer delaktiga till invävningen av Git och LATEXi
utbildningen. Under ingenjörskompetensen blev vi erbjudna att närvara under en LATEX-
föreläsning men vi avböjde detta då vi inte kände att vi hade erfarenheten att lära ut.
Git-fokuset prioriterade också bort för att kunna lägga tid på annat som vi kände var
viktigare.
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